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Filmproducent Joffé
spreekt over
Jozefmaria

Roland Joffé is
scenarioschrijver, regisseur en
coproducent van de film ‘There
be dragons’ die binnenkort in
première gaat en waarin de
Heilige Jozefmaria, stichter van
het Opus Dei, te zien zal zijn in
één van de hoofdrollen.

19-2-2010

De Engelse regisseur die 17
november 1945 in Kensington werd



geboren, heeft al veel films op zijn
naam staan waaronder 'The Mission',
'The Killing Fields' en 'City of Joy'.
Hieronder volgen enige uitspraken
van Joffé over de Heilige Jozefmaria,
die de laatste maanden in
verschillende artikelen werden
gepubliceerd.

Duits Persagentschap (Duitsland) –
25.08.2009

Jozefmaria moest onder zeer
moeilijke omstandigheden uiterst
moeilijke beslissingen nemen. Hij
accepteerde diversiteit in een tijd die
van mensen een duidelijke politieke
keuze eiste. Ik wilde Jozefmaria’s
idee eren: dat men de zin van het
leven vindt in de dingen van alledag.

Escribiendo Cine (Schrijvend over
film) (Argentinië) – 26.08.2009

Om te beginnen was ik er helemaal
niet zeker van hoe ik het zou
aanpakken. Ik begon over het thema



na te denken, te wikken en te wegen.
En het leek me erg interessant wat
heilig zijn voor ons allen betekent
omdat het eigenlijk geen ouderwets
thema is. Verder leek mij een
interessante overweging de keuze
van Jozefmaria, namelijk zijn kijk op
het leven: dat alle mensen de
capaciteit hebben om heiligen te zijn.

La Nación (Agentinië) – 30.08.2009

Jozefmaria geloofde iets
ongelofelijks: dat iedereen en ik
bedoel dan werkelijk iedereen het
vermogen heeft een heilige te zijn.
Hij vond dat die weg tot God
gevonden kon worden in het gewone
leven van alledag. En, als je er goed
over nadenkt, heeft dat iets heel
bevrijdends.

Reuters (Engeland) – 04.11.2009

Een van de dingen die zeer grote
indruk op mij gemaakt heeft, was het
feit dat de Heilige Jozefmaria zag dat



heilig worden niet vereist dat je je
terugtrekt in een religieuze orde of
dat je priester wordt. Eigenlijk is het
meer dat “heilige” werken
gerealiseerd kunnen worden door
heel gewone mensen in hun dagelijks
leven, een idee dat in die tijd erg
revolutionair leek te zijn.

Externe links: Bekijk de trailer
(Engels)
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